
Schůze Rady orla 5. 12. 2016 

Přítomni: F. Zemek, I. Patočková, P. Jelínek, P. Juřena, E. Feith, T. Pavlík 

 

 F. Zemek informoval o záměru dokončení úprav orelské kanceláře.(Úprava stropu, 

zakrytí kabeláže od kamerového systému…) 

 Rada rozhodla zhotovení pdhledu v kanceláři, obložení železných traverz a zhotovení 

regálů. Celková cena včetně stopařských oprav v tělocvičně bude 25 tis.Kč. 

Pro: 6 

 

 Rada rozhodla o přijetí: ing. František Pavlík r. 1949 – řádný člen. 

Pro: 6 

 

 Rada rozhodla o záměru pořízení nového laku v tělocvičně. Předpokládaná cena 120 

tis. Kč.  

o Hlídat vypsání nových grantů (únor, březen) – E. Feith 

o Domluvit předběžný termín (doba prázdnin) s fi. Matějka. – F. Zemek 

Pro: 6 

 

 


